wsib | Your clearance(s) /
srene 1 \os certificats de déecharge

We confirm that the business(es) listed below are active and in good standing with us.
Nous confirmons que la ou les entreprises énumérées ci-dessous sont actives et que leurs comptes sont en régle.

ETOBICOKE, ON, MOW5H2, CA

block manufacturing

488490: Other support activities for
road transportation

007010: Non-Exempt Partners and
Executive Officers in Construction -
Gl

237310: Highway, street and bridge
construction

Contractor legal or trade name / Contractor address / Contractor NAICS Code and Code Clearance Validity period

Raison sociale et appellation Adresse de I'entrepreneur Description / Code du SCIAN de certificate (dd-mmm-yyyy)

commerciale de I'entrepreneur I'entrepreneur et description number / / Période de
Numéro du validité (jj-
certificat de mmm-aaaa)
décharge

GAZZOLA PAVING LIMITED 529 CARLINGVIEW DR, 324121: Asphalt paving mixture and |AOOOOGTH7L 20-May-2020 to

19-Aug-2020

Under Section 141 of the Workplace Safety and Insurance Act, the WSIB waives our right to hold the principal (the business that has entered into a contractual
agreement with the contractor/subcontractor) liable for any unpaid premiums and other amounts the contractor may owe us for the validity period specified.

Aux termes de larticle 141 de la Loi sur la sécurité professionnelle et lassurance contre les accidents du travail, la WSIB renonce a son droit de tenir lentrepreneur
principal (lentreprise qui a conclu une entente contractuelle avec lentrepreneur ou le sous-traitant) responsable de toute prime impayée et autre montant que
lentrepreneur pourrait lui devoir pour la période de validité indiquée.
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